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Wstęp

    Czołem okładkomaniacy!

Kolejny numer gazetki został ukończony. 

W nowym numerze standardowo przypominamy  
o zwycięzcach konkursu „Okładka Miesiąca” oraz 
informujemy o głosowaniu na Konkurs Tematyczny 
2019. 

W zapowiedzi kolejny film, tym razem Godzilla II 
który zbliża się wielkimi krokami. Ponadto kolejny 
wywiad tym razem z naszym stałym bywalcem na 
forum Pytlaczkiem :)

Na koniec wyniki konkursu „Poszukiwacze Autorskich 
Okładek”. 

Zapraszam do lektury.

Pozdrawiam GAROT.

OKLADKOMANIACY
OKŁADKA MIESIĄCA - Kwiecień 2019

1 miejsce

Trwa głosowanie do konkursu tematycznego które potrwa 
do 8.06.2019 r.

Więcej info tutaj 

losowe okładki użytkowników:

OKLADKOMANIACY
ETYKIETA MIESIĄCA - Kwiecień 2019

1 miejsce

KONKURS TEMATYCZNY OM 
2019 !

BY BOJKA123 BY PYTLACZEK



Statystyki i ciekawostkiKalendarz premier

Uwaga: 
Są to tylko wybrane premiery kinowe i płytowe. Więcej znajdziesz na:

filmweb - KLIK

54



6 7

Zapowiedź filmowa

Godzilla II: Król potworów

Godzilla II: Król potworów 
pojawi się na ekranach polskich kin w 14 czerwca 2019 roku.

„Godzilla” z 2014 roku to w mojej ocenie udana 

produkcja Garetha Edwardsa, ale tym razem 

projekt powierzono komu innemu. W efekcie 

Godzilla II: Król potworów zapowiada się nieco 

inaczej, ale czy lepiej? 

Najważniejszy zarzut wobec Godzilli z 2014 roku? 

Zbyt mało Godzilli w Godzilli. Max Borenstein, 

który napisał scenariusz do obydwu filmów, 

postanowił poprzednim razem nie ukazywać 

na ekranie zbyt często samej Godzilli, dlatego 

tym razem już tego błędu raczej nie popełni. 

Mnie nie przeszkadzała taka ilość Godzilli na 

ekranie, jaką otrzymaliście, ale rozumiemy 

pretensje do scenarzysty – niektórzy twierdzą 

nawet w żartach, że w zwiastunie nowego 

filmu Godzilla częściej gości na ekranie, niż  

w filmie sprzed 4 lat. Wizja Edwardsa była 

jednak piękna na swój sposób i wiele wskazuje 

na to, że drugi film również będzie wspaniale 

wygląda na kinowym ekranie.

Tym razem jednak fabuła potoczy się nieco 

innymi torami, ponieważ Godzilla jest już znana 

światu i to nie ona będzie zagrożeniem dla 

ludzkości, lecz tytani – potwory najwyraźniej 

pragnące zrównać z ziemią wszystkie inne istoty 

żywe na naszej planecie. W filmie zobaczymy 

między innymi Millie Bobby Brown znaną ze 

Stranger Things, Kyle’a Chandlera z Bloodline, 

Verę Farmiga z Obecności i Kena Watanabe, 

który ponownie wcieli się w doktora Ishiro 

Serizawę.

Reżyserem i scenarzystą nowej Godzilli jest 

Michael Dougherty. W obsadzie zobaczymy 

takich aktorów jak – MillieBobby Brown  

(Stranger Things), Charlesie Dance (Gra o tron), 

Kyle Chandler (Manchester by the Sea, Wilk  

z Wall Street), Vera Farmiga (seria Obecność, 

Kod nieśmiertelności), Bradley Whitford 

(Uciekaj!, Zapach kobiety) czy Sally Hawkins 

(Kształt wody, Kwiat pustyni).

żródło: www.popkulturysci.pl
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Dziękujemy za przesłane odpowiedzi, całe OM życzy tobie dużo zdrowia 
oraz ciągłej nieustającej weny w kolejnych projektach!

Jaka jest twoja najlepsza okładka wykonana 
przez ciebie?

Trudne pytanie. Jest parę takich, które szczególnie 
lubię i uważam, że nieźle wyszły. Nie podejmę się 
jednak wybrać tej jednej, bo z każdą wiążą mnie 
jakieś sentymenty.

Jaką okładkę lubisz najbardziej zrobioną przez 
innego użytkownika?

Jest mnóstwo takich ulubionych coverów. Kiedyś 
bardzo mnie inspirowała okładka „Król Artur” 
Nogusa, seria „Obcego” matusha czy „Bondy” dany. 
Naprawdę nie sposób wymienić wszystkich.

Czy jest jakiś projekt okładki którego z jakiegoś 
powodu nigdy nie ukończyłeś?

Zawsze kończę to co zaczynam.

Jaki jest twój ulubiony film? 

Zdecydowanie „Top Gun”.

Ile posiadasz filmów na płytach w kolekcji?

BD około 360, a DVD nawet nie katalogowałem.

Jaki jest twój ulubiony aktor?

Harrison Ford oraz Kevin Costner.

Czy masz teraz jakieś inne hobby?

Mam sporo zainteresowań, na które niestety wciąż 
jest zbyt mało czasu. Uwielbiam czytać fantastykę, 
wędkować, majsterkować, grać w gry komputerowe, 
słuchać muzyki w hi-end, jeść i pewnie jeszcze parę 
rzeczy by się znalazło…

Pytlaczek zaczynał 
projektowanie juz 
od ery filmów DVD  
i stworzył wiele ko-
lekcji ze współnym 
grzbietem. Obok 
umieściłem kilka prac 
z jego gigantycznego 
dorobku. Niewiele jest 
osób na forum mogą-
cych sie pochwalic 
taką ilościa okładek!

wywiad z okładkomaniakiem
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Pytlaczek

Pierwsze pytanie czym się obecnie zajmujesz jak 
twoje zdrowie?

Z wykształcenia jestem mechanikiem samocho-
dowym, ale od 25 lat za kierownicą autobusu. Ze 
zdrowiem jak zwykle bywa różnie.

Skąd pochodzisz i gdzie obecnie mieszkasz?

Urodziłem się i mieszkam w Warszawie.

Czy masz dzieci?

Mam dziewiętnastoletniego syna, który właśnie 
przebrnął przez matury.

Jak zaczęła się Twoja przygoda z projektowaniem 
okładek?

Chyba tak, jak u większości z nas. Rozglądałem 
się za jakimiś ładnymi okładkami w necie, ale nic 
ciekawego nie było. Natknąłem się kiedyś na OM 
i powiedziałem sobie „czemu nie”, mogę spróbować 
zrobić coś samemu. Niestety administracja strony 
wystawiła mnie na ciężką próbę, bo akurat zamknęła 
rejestrację i musiałem czekać ponad dwa miesiące 
na przyjęcie do grona grafików. To czekanie wyszło mi 
chyba na dobre, bo w tym czasie trochę poczytałem 
o Photoshopie i wydłubałem swoją pierwszą okładkę 
do serialu „Miecz Prawdy”. Oczywiście mocno ją 
zjechali, ale po poprawkach zaakceptowali.

Czy pamiętasz jak trafiłeś na OM?

Opisałem to wyżej.

Czy spotkałeś się z kimś z OM w realu lub dalej 
utrzymujesz kontakt?

Z rakordem czasem wędkowaliśmy, omawiając 
szczegóły wspólnego projektu serialu „Gwiezdnych 
Wrót”.

Skąd wziął się twój nick?

Nic szczególnego się z tym nie wiąże, zdrobnienie od 
nazwiska.

Czy tworzyłeś/dalej tworzysz jakieś inne projekty 
graficzne niż okładki?

Zrobiłem kiedyś plansze menu do serialu „Gwiezdne 
Wrota”, co było trochę wyzwaniem ze względu na 
skalowanie obrazu przez TV. Ciągle wyświetlały się 
nie tak jak trzeba.

Czy były jakieś okładki/użytkownicy którzy cię 
inspirowali?

No pewnie! Na początku chciałem dorównać elicie 
z naszej strony czyli Bety, Deimosowi, danemu czy 
matushowi i to oni i ich pomoc była dla mnie motorem 
napędowym. Teraz, kiedy patrzę na ludzi ze świata 
jakie robią covery to wiem, że nigdy im nie dorównam. 
Każdy z nas jest w jakiś sposób ukierunkowany i 
trzeba się starać robić jak najlepiej to, co się umie.

Jaka radę byś polecił dla początkujących 
projektantów okładek?

Nie zrażać się niepowodzeniami, nie bać się pytać i 
po prostu projektować, a wprawa przyjdzie z czasem.

   Pytlaczek jest jednym z najdłużej obecnych osób na OM oraz cały czas aktywnie tworzący 
okładki. Jego specjalnością są projekty do filmów Sci-fi a w szczególbości seria „Gwiezdnych 
Wrót”.  Poniżej znajdziecie jego odpowiedzi na pytania. Niewiele osób wie, ale Pytlaczek często 
pomagał załodze w organizacji strony.
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Technik84
scooter  
fisiek           
pablo          

KOŃCOWE WYNIKI         

- 10 pkt
- 8 pkt
- 1 pkt
- 1 pkt

Drugą edycję  

Poszukiwaczy Autorskich Okładek 
wygrywa:

 

Gratulujemy!

 

Technik84

Dziekujęmy za przeczytanie gazetki, 
miłego spędzania czasu na forum oraz  
w Photoshopie życzy załoga OM!

Załoga OM

Zabawy na forum


